

淨音雷藏寺祈福法會報名表格
Chin Yin Buddhist Temple Blessing Ceremony Registration Form

法會 Ceremony :

主祈者 Primary		法會日期 Date of Ceremony	
聯絡地址 Address		隨喜供養 Donation	

下列善信，一心至誠，虔具供養，仰叩諸佛菩薩，蓮生活佛，靈光加持，消除業障，化災解禍，身體健康，運程亨通，萬事如意，一切光明，誠乞慈悲，虔誠是禱

With great sincerity and devotion, we prostrate before you, H.H. Master Lu, all Buddhas and Bodhisattvas. Please grant us your grace, so that all our wishes and prayers will come true. With your great compassion and divine blessing, may we have a long and healthy life, may all our bad karma purified, may we have prosperity and good fortune, may all beings be happy and relieved from their sufferings, may the precious Dharma flourish, may the world live in peace and harmony.

陽居者姓名 Name	年歲 Age	住址 Address	祈願 Wishes

- 請按時填寄/傳真給主持法會的道場。若距離法會時間少於一個星期，請用傳真 (780-426-3230) 的方式以免錯過法會。
If the ceremony is less than one week away, please fax your registration form to 780-426-3230 to avoid missing the ceremony.
- 如用傳真方式報名,您的收據會在隨喜供養支票收到後盡快寄給您。支票抬頭請開 Chin Yin Buddhist Society
If the registration form is sent via fax, your receipt will be mailed to you upon receiving the donation check. Please make check payable to Chin Yin Buddhist Society